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Seneste bestyrelsesmøde afholdt 7. november.

Blandt de emner, der blev behandlet, var bl.a.:

Øget samarbejde mellem alle ’aktører’ i Lyngå
Borgerforeningens bestyrelse vil tage initiativ til et fællesmøde med menighedsråd, 
landsbyrådsrepræsentanter, repræsentanter fra legepladsens venner, 
vandværksbestyrelsen og evt. andre interessenter/aktører. 
Vi satser på, at dette møde kan finde sted i begyndelsen af 2018 og formålet skal være at 
koordinere årets arrangementer (fælles aktivitetskalender), inspirere hinanden til øget 
samarbejde samt udveksling af gode idéer mv.

Hastighedsmåling i Lyngå
Kommunen gennemfører på initiativ af borgerforeningen p.t. trafikmålinger på Hammelvej 
inden for bygrænsen. Formålet er at afdække omfanget af hastighedsoverskridelser i 
byzonen – ikke mindst morgen og aften, hvor skolebørnene krydser vejen til og fra 
skolebussen.

Alt for mange bilister har alt for tung fod på speederen, når de kører gennem Lyngå

Hvervekampagne
I løbet af oktober blev der omdelt et hvervebrev til alle husstande, der enten ikke havde 
betalt årskontingent eller som ikke tidligere havde været medlem. 
Desværre var der vistnok et par ”smuttere” imellem, hvor enkelte modtog hvervebrev, 
selvom husstanden havde betalt kontingent. Dette beklager vi i bestyrelsen. 
Resultatet indtil videre er, at foreløbig 15 husstande har indbetalt kontingent efter 
hvervebrevenes omdeling.



Da vi ikke afholder bestyrelsesmøde i december måned, vil bestyrelsen benytte 
lejligheden til at ønske alle


